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Abstract (en)
[origin: US2014348633A1] A turbine stage having a gas channel in which at least one rotor assembly is disposed, is disclosed. A cavity
communicates with the gas channel and is delimited by a front side of a rotor element and by a rotor element-mounted seal. A blow-out arrangement
with at least one gas passage for blowing out a sealing gas flow into the cavity is provided, where the gas passage for blowing out the sealing
gas flow is configured with a swirl in the circumferential direction and has an outlet opening that is offset radially outwardly from the rotor element-
mounted seal.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Turbinenstufe mit einem Gaskanal (11), in dem wenigstens ein Laufgitter (1) angeordnet ist, einer Kavität (9),
die mit dem Gaskanal kommuniziert und durch eine Stirnseite eines Rotorelements und durch eine rotorelementfeste Dichtung (3A, 3B) begrenzt
wird, und einer Ausblasanordnung (7) mit wenigstens einer Gaspassage zum Ausblasen einer Sperrgasströmung in diese Kavität, wobei die
Gaspassage zum Ausblasen der Sperrgasströmung mit einem Drall in Umfangsrichtung ausgebildet ist und eine Austrittsöffnung (8) aufweist, die
von der rotorelementfesten Dichtung radial nach außen versetzt ist.
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